



# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE  
18 AUGUSTI 2011

**Tid: 12:00**

**Plats: Styretrummet**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	CECILIA HULT
VICE ORDFÖRANDE	OTTO FROST
KASSÖR	NILS WIREKLINT
LEDAMOT	TORA DUNÅS
ORDFÖRANDE DP	SIMON NILSSON
ORDFÖRANDE F6	BJÖRN HERDER
ORDFÖRANDE FNOLLK	DANIEL DRILLÄNDRÉN
REPRESENTANT SNF	MALIN RENNEBY
ORDFÖRANDE FOC	JONATAN RYDBERG
ORDFÖRANDE FARM	MADELEINE YTTERGREN

**§1 Mötets öppnande** Cecilia öppnar mötet.

**§2 Val av justerare** Daniel Andrén väljs till justerare.

- §3 Rundabordet**
- **Kärnstyret:** Har inte gjort mycket, har gett lån.  
Cissi påminner alla om att hålla koll på fakturor. De planerar även mastersmottagning. Otto påminner om städning och trapphus.
  - **FARM:** Har kakkalas i signes. De söker även servitörer till chalmersmiddagen
  - **NollK:** Arrar Nollning. Problem löses när de dyker upp.
  - **DP:** Arrar nollning, har haft teambuilding. Jobbar även med ett nytt städssystem.
  - **Foc:** Mekar flipper. Planerar nollning, de ska ha tre arr i år.
  - **SNF:** De ska vara med på föreningskvällen ikväll. De planerar även cocktailparty. De vill ha ett lån.
  - **F6:** Är med på nollningen. Pratar även med KfKb6 angående deras gemensamma gasque.



**§4 Föregående mötesprotokoll** Detta är första mötet

**§5 Förseningar** Det föreslås att om man kommer för sent med mer än fem minuter så ska man bjuda på kaka. Den som kommer sist ska även sitta på en särskild stol.

**Beslut:** Styret beslutar att om man kommer mer än 5 minuter sent till ett styremöte så ska man bjuda på kaka. Sist anländande till mötet ska även sitta på en komma-sist-stol.

**§6 Sektionsföreläsning** Det vore bra om så många som möjligt kom på sektionsföreläsningen. De som ska presentera är FARM, SNF och Kärnstyret. Det vore bra om även övriga styret var där.

**§7 Dispavtal** Det påminns om att man ska skriva på sina dispositionsavtal för rummen. De som har skrivit på är F6. De som ska skriva på är NollK, DP och Foc.

**§8 Övriga frågor**

- **Dispavtal:** Drill tycker att systemet för dispavtal är konstigt. Då framförallt att ingen har sagt till NollK att de ska skriva på sitt Disp-avtal när det gått på.
- **Kårkort:** Malin tar upp att det är otydligt om att man kan ladda sitt kårkort. NollK informeras.
- **Budgetsamtal:** kommer efter nollningen (*Sekreterarens anmärkning:* Det är då LV3 som gäller, i enlighet med senaste mötet).
- **Sektionens glas:** Björn tar upp att den stor del av sektionens glas är försvunna. Det diskuteras om nya ska köpas. Det bör då finnas något system för utlåning.  
  
Glasfrågan bordläggs.
- **Vattenballonger:** Drill vill ha hjälp att fylla 4000 vattenballonger.
- **F-spexet:** Malin påminner om att man kan köpa biljetter till F-spexet.
- **Öl-kylar:** Simon vill ha nya ölkylar. DP pratar med vSO
- **FARM:** vill ha ett rum, var som helst fungerar. Styret kollar upp det.

**§9 Nästa möte** Nästa möte blir 25 augusti 2011.



**§10 Mötets avslutande** Mötet avslutades av Cecilia 13:00.

---

Cecilia Hult  
Ordförande

---

Daniel Svensson  
Sekreterare

---

Daniel André  
Justerare